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据历届考试特点和命题趋势，整理了以下全真预测试卷及答

案解析，让考生体验实战。本文包括：Part I Writing、Part II

Reading Comprehension (Skimming and Scanning)、Part III

Listening Comprehension、Part IV Reading Comprehension

(Reading in Depth)、Part V Cloze、Part VI Translation。 Part Ⅰ

Writing (30 minutes) Directions: For this part, you are allowed 30

minutes to write a short essay entitled College Students on the Job

Market. You should write at least 150 words following the outline

given below. 1.当今大学生面临着严重的就业压力 2.这一现象

的产生有多方面的原因www.100test考试就上百考试题 3.解决

的办法 College Students on the Job Market 【答案解析】 【写作

思路】 本文是关于对某种社会现象的讨论，探讨其原因，并

提供解决问题的方案。 毕业生就业压力大，是目前比较热门

的话题，媒体、社会以及学生本人都会时不时的讨论，所以

文章难度不是很大。 文章开篇提出就业压力大的问题，毕业

生越来越多，而就业市场却保持稳定，两者之间的不平衡，

导致毕业生面临越来越大的就业压力。 第二段讨论出现这种

问题的原因。第一方面，从宏观上来看，整个世界的经济危

机影响了就业市场.第二方面，从学校招生来看，热门专业人

数过多，结果供过于求，而冷门专业学生很少，结果供不应

求。请访问百考试题网站http://www.100test 第三段针对第二段

的原因，探讨相应的解决方案。从政府的角度出发，要尽可



能的采取各种手段帮助经济恢复，帮助学生就业.从个人角度

出发，要学会自主选择，不追潮流，学习自己感兴趣的，努

力提高自身素质，增强竞争能力。 【参考范文】 More and

more graduates are going out of universities and entering into the

society every year while the demand on the job market remains

stable. The college students are facing greater and greater pressure in

job-hunting. There are many reasons behind the current

phenomenon. To begin with, the economy has been confronted with

depression in recent years on a global level, and it takes time for the

worldwide economy to recover. Whats more, there is an element of

irrationality in the enrollment of the campuses. Some hot majors

have enrolled too many students, and many people compete for one

position after graduation, whereas the majors with little attention

have few students, and more graduates are needed than the campus

can supply. The solution to this problem lies with both the

government as a whole and the individual in specific. The

government takes whatever measures possible to help the economy

recover and to create more job opportunities for the applicants. And

for the individual students, it is better to study what they are

interested in and to gain experience through practice, thus better

prepared for the society. #ff0000>编辑推荐：#0000ff>2011年6月
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